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Textul este tipărit cu numeroase inconsecvenţe, adică variante grafice. Acesta este motivul pentru care se recomandă unificarea în spiritul formelor din limba actuală.
*****

Unificare în spiritul formelor din limba actuală:
cărmuire, atăt, căt, sănt [sunt], pămănt, cuvăntul, plănte [= plante]. decăt, hotărătă, gănd, vărtoşiei, sfărşit, păne, atărnă, cănipa, sămănţă, răndul, căştigă, dămboasă, rămători, fănaţă, dănsa, prăşănd, mărşav, vănjos, vănturilor, făntănele, cărlig, tănjesc, mărlesc, 
 (
rădicată , pănă, 

îngrijît

În interiorul cuvintelor de cele mai multe ori apare numai semnul (peste tot unde azi este Ă sau Î. 

Totuşi apare de câteva ori, în a doua jumătate a cărţii, (pentru î, în interiorul unor cuvinte precum sămînţă, lână, gît. 
la iniţială apare de regulă  ( dar în a doua jumatate a cărţii am găsit de cîteva ori (: (((
****
Unificare în spiritul formelor din limba actuală:
earăşi, ear, peatră, petros, petre, ploaea, amează, earna [apare şi iarna], earbă, ciasuri, eazuri, 

povăţueşte, nevoe, cheltuelile, îndoesc, gunoet, erburi, vroesc, se vor tăe copacii, perite, ieftină, buruenele, burueana, muete, paelor, dee, esă (iese). 

apare şi: steie, pierd  pietros  fier  împiedecă   
****

Păstrarea lui -IU final:
ocrotitoriu, iritătoriu, feliu, stârpitoriu, muncitoriului, trebuitori, armăsariu, grajdiu, Autoriu, următoriu
*****

Deoarece grafii de tipul înpregiurări înbelşugat alternează cu împregiurări, îmbelşugat, am renunţat la primele şi am primele, unificând scrierea în conformitate cu norma ortografică actuală. 
Punctuaţia neraţională: apare uneori virgula înainte de şi sau în alte situaţii în care, evident, nu este necesară: cartofe, şi şpergel.    aşa, încăt ....  rodeşte, grîu... mac, şi curechi ... priincioasă, pentru grîu ... 
***

Completarea unor litere omise de autor sau de tipograf: stărpeşte dudău<l>
